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مســتند »آشــیانه عقاب« که بــه زندگی 
و کارنامــه حرفه ای و هنــری خلیل طریقت 
پیما با نام هنری »خلیل عقاب« می پردازد، با 
فیلمبرداری مراسم خاکسپاری این پهلوان به 

پایان می رسد.
مریم اسلوبی کارگردان این مستند پس از 
درگذشت »خلیل عقاب« درباره سرنوشت این 
مستند به ایسنا گفت: در مدت ده سال همراهی 

با پهلوان خلیل عقاب سعی کرده ام در ثبت و به 
یادگار گذاشتن قسمتی از خاطرات این اسطوره 
ورزشی و فراز و نشــیب های زندگی اش، تمام 

تلاشم را انجام بدهم.
وی با اشــاره به مراســم خاکسپاری خلیل 
عقاب که فردا دوشــنبه ۴ اردیبهشــت ماه در 
شیراز برگزار می شــود، ادامه داد: اکنون برای 
ضبط ســکانس پایانی زندگــی پهلوان خلیل 

عقاب، با اندوه بســیار بــرای وداع با پیرمردی 
عازم شیراز هســتم که او را »بابا خلیل« صدا 
می کردم و قصد دارم این تلاش ده ســاله را به 
ایستگاه پایانی اش برسانم و او را با دوربین ام تا 

آشیانه ابدی اش همراهی کنم.
اسلوبی در پاسخ به اینکه چرا در این ده سال 
ساخت این مستند به پایان نرسید، گفت:چون 
قرار بــود تمام زندگی خلیل عقــاب را دنبال 
کنیم، برخی ســکانس ها در تایم های مختلفی 
گرفته شــد و کار را طولانی کرد و سرانجام با 

سکانس خاکسپاری فیلم به پایان می رسد.
او پیش بینی کرد که فیلم تابســتان آماده 
نمایش شــود امــا هنوز زمان و مــکان اکران 

عمومی آن مشخص نشده است.
اســلوبی که ابتدا قرار بود مرکز گســترش 
سینمای مستند و تجربی تهیه کنندگی فیلمش 
را برعهــده بگیرد، تاکید کــرد که این فیلم با 
ســرمایه شــخصی و به تهیه کنندگی خودش 

ساخته شده است.
کارگردان مستند »آشــیانه عقاب« تاکید 

دارد که این مســتند به حقیقت زندگی خلیل 
عقــاب می پردازد و آنچه کــه کمتر از زندگی 
او شــنیده ایم. چون هر چه آنچه تاکنون از او 

منتشر شده است، بیشتر آرشیو خبری است. 
پهلــوان خلیل عقاب متولــد فروردین ماه 
۱۳۰۳ در شیراز و دارنده رکورد گینس و اولین 
پایه گذار ســیرک بین المللی در ایران اســت 
که به ۳۷ کشــور ســفر کرده است و موفق به 
کسب افتخارات بسیاری در زمینه های ورزشی 
و نمایشی در عرصه های بین المللی شده است.

پهلوان خلیل عقاب در کودکی به ورزش های 
باستانی و زورخانه ای پرداخت و سپس با انجام 
کارهای زورآزمایی و خارق العاده توانست توجه 
بسیاری از فیلمسازان زمان خود را جلب کند 
و در تعداد بســیاری از فیلم های سینمایی آن 

دوران به ایفای نقش پرداخت.
سپس به دعوت سیرک های به نام و بزرگ 
بین المللی به خارج از کشــور رفت و توانست 
در طی سال ها تلاش، سیرکی با ۶۰ هنرور برپا 

کند.

در اوایل دهه هفتاد شمسی به دعوت دولت 
وقت در ایران به تهران بازگشت و توانست اولین 
سیرک بین المللی را در ایران پایه گذاری کند 
و تا اواخر دهه نود شمســی به همراه پسرش 
ابراهیم عقاب، به برگزاری ســیرک پرداخت و 

بعنوان »پدر سیرک ایران« شناخته شد.
خلیل عقاب در سال های پایانی عمرش به 
زادگاهش شیراز بازگشــت و مورد استقبال و 

تقدیر بسیار در شهر زادگاهش قرار گرفت.
ورزشگاه و زورخانه ای جهت یادبود و تقدیر 
از افتخارات او، در شیراز به نام »پهلوان خلیل 
عقاب« نامگذاری شده است. بنیاد و موزه ای به 
نام و یاد این اســطوره پهلوانی و به همت مدیر 
ورزش های پهلوانی و زورخانه ای استان فارس 

حسین غرقی نیز برپا گردیده است.
پهلوان خلیل عقاب در سی و یکم فروردین 
ماه ۱۴۰۲ در زادگاهش شیراز چشم از جهان 
فرو بســت و گفته می شود در محل ورزشگاه و 
زورخانه ای که به نامش اســت به خاک سپرده 

خواهد شد.

از یکشنبه سوم اردیبهشــت، علاقه مندان 
به مجموعه فیلم هــای خاطره انگیز هری پاتر 
می توانند این سری فیلم را با گویندگی اساتید 
مطرح هنر دوبلــه، ترجمه دقیــق و کیفیت 
بسیار بالا در فیلیمو مشاهده کنند. به گزارش 
خبرآنلاین به نقل از روابط عمومی فیلیمو، در 
راســتای احترام به مخاطبان و در ادامه پخش 
آثار مطرح ســینمای جهان این هشت فیلم، 
مجدد دوبله شده تا لذت تماشای هری پاتر برای 
علاقه مندانش دوچندان شود. دوبله قدیمی این 
فیلم ها حدود یک دهه پیش از تلویزیون پخش 

شد و این بار فیلیمو این فیلم ها را با بهره گیری 
از بهترین استادان دوبله ایران و به مناسبت عید 
سعید فطر منتشــر کرده است. همکاری ده ها 
صداپیشه درجه یک، اتفاقی تاریخی و کم نظیر 
است که دوبله جدید هری پاتر را به بزرگ ترین 
پروژه دوبله نمایش خانگی بدل می کند. مدیر 
فیلم های  دوبلاژ نســخه های جدید مجموعه 
هری پاتر بر عهده مینا قیاسپور است و در این 
سری از حضور اســاتید مجرب دوبله از جمله 
اکبر منانی، محمود قنبری، ثریا قاسمی، ناهید 
امیریان، جواد پزشکیان، غلامرضا مهرزادیان، 

عباس نباتی، تورج نصــر، مرضیه صفی خانی، 
امیرمحمد صمصامی، سعید شیخ زاده، افشین 
زی نــوری، مهوش افشــاری، مهیــن برزویی، 
منوچهر زنده دل، کتایون اعظمی، زهرا سوهانی، 
اردشیر منظم، کسری کیانی، رضا آفتابی، همت 
مومی وند، فریبا رمضان پور، نرگس فولادوند و 

علیرضا باشکندی بهره برده است.
ویژگی نســخه جدید سری فیلم های هری 
پاتر علاوه بر دوبله آن، کیفیت بالای فیلم ها و 
همچنین بهره گیری از ترجمه دقیق و مناسب 

آن است.

مجموعــه  فیلم های هــری پاتــر در ژانر 
ماجراجویی و فانتزی است. در این فیلم دنیل 
ردکلیــف، روپرت گرینت، اما واتســون، جان 

کلیز، رابی کلتریــن، وارویک دیویس، ریچارد 
گریفیتــس و ریچارد هریس بــه ایفای نقش 

پرداخته اند.

پایان ساخت مستندی درباره »خلیل عقاب« 

بزرگترین پروژه دوبله نمایش خانگی منتشر شد

مجموعه فیلم های هری پاتر با دوبله جدید در فیلیمو

ساسان سالور با اشاره به اینکه بیش از سه سال از ساخت 
فیلم »سه کام حبس« می گذرد، تأکید کرد: قصه ای که این 
فیلم روایت می کند همین امروز هم می تواند واقعیت داشته 

باشد و به نظر من این فیلم تاریخ مصرف ندارد.
ساسان سالور تهیه کننده فیلم سینمایی »سه کام حبس« 
که به تازگی در ســینماهای کشور اکران شده، در گفتگو با 
خبرنگار ایلنا،  اظهار داشــت: از آنجا که »ســه کام حبس« 
اساســاً فیلمی قصه گو است با وجود قصه تلخی که دارد من 
فکر می کنم می تواند مخاطب خود را پیدا کند و از طرفی در 
سال جدید با اکران نوروز شاهد بودیم که استقبال خوبی از 

فیلم ها صورت گرفت و این برای ما امیدوارکننده بود.
سالور خاطرنشان کرد: در سالیان اخیر فیلم های کمدی 
پرفروشی را شــاهد بودیم و امیدوارم کم کم شرایطی ایجاد 
شود که فیلم های اجتماعی هم بتوانند راه خود را در جلب 
نظر مخاطبان پیدا کنند و شاهد فروش بهتر این آثار باشیم 
تا بخش خصوصی بتواند هزینه ای که انجام داده را بدســت 
بیاورد و میل و اشتیاق سرمایه گذاری در سینما برای بخش 

خصوصی نیز ایجاد شود.
وی افزود: برای »ســه کام حبس« یک بار در دولت قبل 
پروانه نمایش گرفتیــم و در دولت جدید دوباره فیلم مورد 
بازبینی قرار گرفت و اصلاحاتی برای فیلم تعیین شــد که 
این اصلاحات را انجام دادیم اما خوشبختانه آسیبی به قصه 
اصلی فیلم وارد نشــد. در واقع تفاوت نســخه اکران شده با 
نسخه ای که در جشنواره فیلم فجر نمایش داده شد، چندان 

زیاد نیست.
ســالور در پاسخ به پرسشــی درباره گذشت بیش از سه 
سال از زمان ساخت »سه کام حبس« و کهنه شدن موضوع 
آن گفت: فیلم »سه کام حبس« تاریخ مصرف ندارد چراکه 
سوژه مواد مخدر که فیلم به آن می پردازد موضوع جدیدی 
نیست اما از قدیم حتی زمان پیش از انقلاب این معضل در 
کشور ما وجود داشــته و تا امروز هم وجود دارد. متأسفانه 
مواد مخدر مسئله ای است که هنوز بسیاری از خانواده ها با 
آن درگیر هســتند و به همین دلیل نمی توان موضوع آن را 
کهنه دانست. ما می دانستیم که موضوع فیلم کهنه نمی شود، 
فیلم »ســه کام حبس« را می توان همین امروز ساخت چرا 
که اتفاقات آن همین امروز هــم در جامعه رخ می دهد. به 
همین دلیل صبر کردیم تا شیوع کرونا در کشور کاهش پیدا 
کند و پس از آن فضای ملتهبی در کشــور ایجاد شد و بعد 
از آن اتفاقات به نظر می رسد این زمان بهترین فرصت برای 

اکران فیلم بود.
وی افزود: مواد مخدر امروز معضل بزرگی در جامعه هست 
و می دانیم که سال هاســت مبارزه با این معضل در اولویت 
دستگاه های مختلف بوده ولی اینکه چقدر این اقدامات موفق 
بوده مسئله ای اســت که می توان مورد بررسی قرار داد اما 
وظیفه ما به عنوان سینماگر این است که معضلات را کشف 
کنیم و پدیده هایی چون اعتیاد و مواد مخدر را مطرح کنیم 
تا مســئولان مربوطه به این معضل رسیدگی کنند. در واقع 
ما این معضلات را اعلام می کنیم و تلنگر می زنیم اما اینکه 
چگونه باید به این مسائل رسیدگی شود در حوزه وظایف ما 

نیست و مسئولان مربوطه باید به آن رسیدگی کنند.

این تهیه کننده در پاســخ به پرسشــی مربوط به تفاوت 
سیاه نمایی و بیان معضلات تصریح کرد: دوستانی که فیلم را 
خوب نمی بینند یا سکانس های خاصی از فیلم را می بینند به 
طوریکه بعضاً در وزارت ارشاد هم ممیزی ها اینگونه صورت 
می گیرد، معمولاً بر اســاس همان سکانســی که دیده اند 
نتیجه گیری می کنند و به فیلم برچسب می زنند. به جرأت 
می توانم بگویم که »ســه کام حبس« گوشــه ای از اجتماع 
خودمان را نشان داده، ما هیچ مسئله ای را در فیلم به شکلی 
غلوآمیز مطرح نکرده ایم، فقط اتفاقات اجتماعی را به شکل 
حقیقی نشان دادیم و اگر کسی معتقد است بخشی از فیلم 

حقیقت ندارد باید مســتنداتی به ما ارائه دهد وگرنه درباره 
وجود اعتیاد و آســیب هایی که این پدیــده به خانواده ها و 
جامعه زده نیازی به تحقیق نیست و خیلی راحت در جامعه 

می توانید اثرات وجود این پدیده را ببینید.
وی افزود: کافی است به برخی محله ها سر بزنید و ببینید 
که دسترســی به مواد مخدر چقدر آســان است، اگر شما 
بخواهید از نانوایی نان بخرید، شــاید ۱5 دقیقه از وقتتان را 
صــرف این کار کنید اما در برخی محله ها خرید مواد مخدر 
آســان تر از خرید نان اســت. حال اگر بخواهیم چشممان 
را روی واقعیــت ببندیــم چگونه می توانیــم این معضل را 

شناســایی کنیم و برای حل آن تصمیم بگیریم؟ فیلم »سه 
کام حبس« یک فیلم اجتماعی تلخ و زهردار اســت چرا که 
باید برای برقراری ارتباط با مخاطب و تلنگر زدن حائز چنین 

ویژگی هایی باشد.
ســالور در ادامه اظهاراتش تأکید کرد: مسئولان همیشه 
اصرار دارند که ما نیمه پر لیوان را ببینیم اما برخی مواقع باید 
نیمه خالی را دید چرا که خطرات در آن نقطه وجود دارد و 
باید با شناخت آن از بروز خطرات جلوگیری کرد. »سه کام 
حبس« روایتگر قصه جوانی است که به دلیل مشکلات مالی 
تصمیم می گیرد با انجام کاری اصطلاحاً یک شــبه پولدار 
شــود و همین تصمیم باعث می شود بحران های بزرگی در 
زندگی اش ایجاد شــود. ما امروز نمونه های چنین اقدامی را 
در جامعه مان می بینیم و جوانان بسیاری هستند که تصمیم 
می گیرند خیلی زود به موفقیت های مالی برسند و خود را به 
دردسر می اندازند چرا که معمولاً رسیدن به هدفی بزرگ از 
مسیری کوتاه به کارهای خلاف و غیر قانونی ختم می شود. 
ما به مخاطبان خود هشــدار داده ایم که یک مسیر نادرست 
برای رسیدن به موفقیت ممکن است او را به شکست بزرگی 
برساند. کاش کسانی که معتقدند نباید معضلات اجتماعی 
را مطرح کرد از این منظر به »سه کام حبس« و فیلم هایی 

اینچنین نگاه کنند.
وی افزود: اگر چنین نگاهی به فیلم های اجتماعی وجود 
داشــته باشــد نه تنها این فیلم ها را محکوم به سیاه نمایی 
نمی کننــد بلکه این آثار را فیلم هایــی لازم و ضروری برای 
جامعه می دانند که می توانند معضلات را به جامعه گوشزد 
کنند. به نظر من اگر ما توانســته باشیم چنین تلنگری به 
مخاطب بزنیم رســالت خود را انجام داده ایم. ســیاه نمایی 
برچســب و اصطلاحی اســت که معمولاً دوســتان پشت 
میز نشین از آن اســتفاده می کنند تا بتوانند میزهای خود 
را حفــظ کنند در صورتیکه مخاطب مــا می تواند خودش 
دربــاره فیلم قضاوت کند و بفهمد که آیا ما قصد ســیاه تر 
نشــان دادن جامعه را داشتیم یا رویکردمان کاملًا صادقانه 
بــوده؛ به نظر من مخاطب ایرانی آنقدر باهوش هســت که 
قصد و هدف فیلمســاز را بفهمد؛ همانطور که در جشنواره 
فیلم فجر هم بازخوردهای خوبی را شــاهد بودیم. به عنوان 
مثال در یکی از اکران های فیلم »ســه کام حبس« شــاهد 
بودم خانمی درحالیکه به شدت گریه می کرد به پریناز ایزدیار 
گفــت که تو زندگی من را در این فیلــم بازی کردی. ما با 

همین بازخوردها جایزه مان را از دست مخاطب گرفتیم.
ســالور در پایان درباره تبلیغات فیلم »سه کام حبس« 
گفت: مجموعه »خانه فیلم« در پخش این فیلم با ما همکاری 
می کند. هیچ همکاری نهادهایی مثل شهرداری و صداوسیما 
تا این لحظه با ما نداشــتند و هیچ بیلبــورد و تبلیغاتی در 
اختیار ما قرار داده نشــده است. شهرداری ترجیح می دهد 
بیلبوردهایش خالی باشد اما کالاهای فرهنگی را تبلیغ نکند، 
متأسفانه معمولاً  با کالاهای فرهنگی برخورد قهری می شود 
و فیلم ما هم از این قاعده مســتثنی نیست. خانه فیلم در 
تلاش است تا همکاری هایی با بخش های خصوصی در جهت 
تبلیغ این فیلم داشته باشد وگرنه بخش دولتی هیچ حمایتی 

از این فیلم نخواهد کرد.

ساسان سالور، کارگردان فیلم »سه کام حبس«:

کار هنر چشم پوشی از واقعیت ها نیست
»کافه تاریخ« حسین دهباشی تعطیل شد

اطلاعات آنلاین نوشــت: کافه 
متفاوت خیابان وصال شیرازی بعد 
از دو سال و ۸ ماه فعالیت، تعطیل 
شــد. »کافه تاریخ« را »حســین 
مستندساز  پژوهشگر،  دهباشی«، 
و دبیر »سایت تاریخ آنلاین« که با 
گفت وگوهای تصویری و جنجالی 
درباره تاریخ معاصــر ایران به یاد 
مانــده، راه انــدازی کرده بــود. او 
حالا در توئیتی مبهم و با هشتگ 
سربسته از تعطیلی کافه خبر داده 

و نوشته:  به درخواست دوستان، کافه تاریخ تعطیل شد! دهباشی هیچ توضیحی 
درباره علت تعطیلی نداده است. طراحی، دکور و میزبانی متفاوت حسین دهباشی 
در ایــن کافه، مورد توجه مــردم و جوانان بود. این کافه ۱۸مــرداد۱۳۹۹ و در 
روزهای کرونایی کشور هم زمان با »عید غدیر« افتتاح شد. کوچه مریم در خیابان 

وصال شیرازی، نرسیده به بلوار کشاورز، محل فعالیت »کافه تاریخ« بود.

واکنش شهاب حسینی به انتشار یک عکس: 

در برابر کوهی از طلا هم نقش صدام را کار نمی کنم
شهاب حسینی بازیگر سینما 
که طی چنــد روز گذشــته با 
چهره ای متفاوت در تمرین بازی  
یک تیم فوتبال شرکت کرده بود 
و همین چهره باعث شــده بود، 
شایعاتی پیرامون او شکل بگیرد 
که قرار است نقش صدام حسین 

را بازی کند، در صفحه مجازی اش این موضوع را تکذیب کرد. او در بخشــی از 
نوشته اش، آورده است: »پیرو دفاع از خود در برابر این موج تازه حمله سایبری به 
این بنده کوچک، باید عرض کنم که اینجانب کوچکترین اطلاعی از فیلم مذکور 
نداشــته و این شایعه را قویا تکذیب می کنم، چرا که مطابق مرامنامه ای که در 
حرفه و زندگی خود به آن پایبندم حتی در برابر کوهی از طلا هم حاضر به ایفای 
نقش این شخصیت منفور نیستم.« بازیگر »جدایی نادر از سیمین«، »شهرزاد«، 

»پوست شیر« و... همچنین در ادامه نسبت به حاشیه سازی ها گله کرده است.

افتتاح تازه ترین فضای نمایشی تهران
تازه تریــن فضای نمایشــی 
شــهر تهران، با هدف حمایت از  
تجربه هــای متفاوت تئاتری، در 
بهره برداری  بــه  خانه هنر میرا 
خبرآنلاین،  گزارش  به  رســید. 
تئاتر میرا با ظرفیت ۲5 صندلی، 
فضایی برای تمریــن، برگزاری 
نمایشنامه  آموزشی،  کارگاه های 

خوانی، اجراهای مونولوگ و تجربه های کوچک نمایشــی است. در پلاتو اجرای 
خانه هنر میرا علاوه بر اجرای تئاتر، باکس هایی برای نقد و بررسی آثار نمایشی، 
نمایش فیلم تئاتر، اکران فیلم های کوتاه و مستند، و همچنین اجرای موسیقی در 
نظر گرفته شده است. خانه هنر میرا به نشانی خیابان فلسطین جنوبی، خیابان 
لبافی نژاد، تقاطع ابوریحان، کاشــی ۸۷، از ساعت ۱۰ صبح تا ۱۱ شب میزبان 

علاقه مندان است.

پیکر عباس براتی پور امروز تشییع می شود
مراسم تشییع پیکر عباس براتی پور روز دوشنبه از حوزه هنری برگزار خواهد 
شد. به گزارش ایسنا علی داوودی، شاعر، درباره مراسم تشییع و خاکسپاری این 
شاعر که در هشتادسالگی از دنیا رفت، گفت: مراسم تشییع پیکر عباس براتی پور، 
روز دوشــنبه )چهارم اردیبهشت ماه( از ساعت ۱۰ صبح از حوزه هنری واقع در 
خیابان حافظ، خیابان سمیه برگزار و پس از تشییع پیکر او برای خاکسپاری به 
قطعه هنرمندان بهشت زهرای تهران منتقل خواهد شد. عباسعلی براتی پور که 
به نام عباس براتی پور شهرت یافته سال ۱۳۲۲ در تهران متولد شد و جمعه اول 

اردیبهشت ماه در هشتادسالگی از دنیا رفت.

»زمانی در ابدیت« در راه است
بــه  ابدیــت«  در  »زمانــی 
و  نوروزیان  مهــدی  کارگردانی 
نیکــی کریمی به  تهیه کنندگی 

زودی آماده نمایش می شود.
به گزارش خبرآنلاین به نقل 
از روابــط عمومی پــروژه، فیلم 
ابدیت«  در  »زمانی  ســینمایی 
به کارگردانی مهدی نوروزیان و 

تهیه کنندگی نیکی کریمــی، در آخرین مراحل فنی قرار دارد. تدوین این فیلم 
به تازگی توســط اسماعیل علیزاده به پایان رسیده و در حال حاضر امیرحسین 
قاســمی صداگذاری فیلم را آغاز کرده است. گروه بازیگران »زمانی در ابدیت« را 
لیلا حاتمی، نوید پورفرج، بابک حمیدیان، عباس غزالی، بیتا فرهی، ترنم کرمانیان 

و مرجان اتفاقیان تشکیل می دهند.

امشب قسمت پایانی »نون خ۴« 
بــا پخــش قســمت پایانی 
مجموعــه »نون خ۴« در شــب 
اردیبهشــت  دوشــنبه، چهارم 
پشــت صحنه این ســریال نیز 
شب سه شنبه، پنجم اردیبهشت 
به گزارش  آنتن مــی رود.  روی 
ایسنا »نون خ۴« به تهیه کنندگی 
مهدی فرجی و کارگردانی سعید 

آقاخانی در ۲۱ قســمت ساخته شــد. این مجموعه طنز از ابتدای نوروز ۱۴۰۲ 
از شبکه یک روی آنتن رفت. قســمت ۲۱ و پایانی این سریال دوشنبه، چهارم 
اردیبهشت ساعت ۲۲ پخش می شود. همچنین پشت صحنه »نون خ۴« سه شنبه 
شب، پنجم اردیبهشت ساعت ۲۲ از شبکه اول به روی آنتن خواهد رفت. سعید 
آقاخانی، حمیدرضا آذرنگ، سیروس میمنت، کاظم نوربخش، بیژن بنفشه خواه، 
سیروس سپهری، نسرین مرادی، هدیه بازوند، صهبا شرافتی، ندا قاسمی، هومن 
حاجی عبداللهی، مجید یاسر، علی صالحی، پاشا جمالی و... از بازیگران »نون خ۴« 
هســتند. مهدی فرجی تهیه کننده »نون خ« پیش تر اعلام کرده بود که »رئیس 
صداوســیما در عین حالی که »نون خ 5« را به ما سفارش داد، تاکیدش این بود 
که قومیت ها باید خیلی بیشتر از این دیده شوند.« فرجی همچنین اعلام کرده 
اســت: »هم من و هم آقای آقاخانی علاقه مند به ساخت ادامه »نو خ« هستیم و 

باید ببینیم در آینده چه پیش می آید.«

انیمیشن »گنج اژدها« مهمان آلمانی ها شد
»گنج اژدها« به کارگردانی اشــکان رهگذر در بخش انیمیشن های در حال 
ساخت )Work in Progress( جشنواره انیمیشن اشتوتگارت آلمان راه پیدا 
کرد. به گزارش ایســنا، این بخش از جشنواره به پروژه های انیمیشنی منتخبی 
می پردازد که در مراحل مختلف تولید از »ایده« تا »ساخت« قرار دارند. کارگردانان 
و تهیه کنندگان اولین بخش های پروژه هایشان را در این جشنواره ارائه می دهند. 
جشنواره انیمیشن اشتوتگارت یکی از معتبرترین جشنواره های انیمیشن در 
جهان است که هر ساله در شهر اشتوتگارت آلمان برگزار می شود. این جشنواره 
که با نام رســمی »Festival of Animated Film Stuttgart« شــناخته 
می شــود، از ســال ۱۹۸۲ برگزار می شــود و یکی از قدیمی ترین جشنواره های 
انیمیشــن در جهان اســت که دوره جدید آن از تاریخ ۲5 الی ۳۰ آوریل ) با 5 
الی ۱۰ اردیبهشت ۱۴۰۲( برگزار می شود. »گنج اژدها« بر اساس قصه افسانه ای 
در استودیو هورخش با مشارکت میستیک هوس )Mystic house( کانادا در 
حال تولید است. این انیمیشن سینمایی پیش از این به بخش میفاپیچز جشنواره 

بین المللی انیمیشن انسی فرانسه ۲۰۲۲ راه یافته بود.

اخبارکوتاه

بازیگر پیشکســوت  اصغــر سمســارزاده 
تلویزیون، سینما و تئاتر که از کارهای ماندگار 
و همچنان مستمر او می توان به »صبح جمعه 
با رادیو« اشــاره کرد، می گوید دستمزدی که 
رادیــو به من می دهد برای خرید 5 قرص نان 

هم کافی نیست.
اصغر سمســارزاده در گفت و گــو با ایرنا 
تاکید کــرد: رادیو و تلویزیــون باید وضعیت 
درســتی داشته باشد، دستمزد رادیو به اندازه 

5 عدد نان هم نیست و این شرم آور است.
گوینده صبــح جمعه با رادیــو گفت: من 
فقط به خاطر مــردم کار می کنم و همچنان 
بــه کارم ادامه خواهــم داد. پولی که از رادیو 
می گیرم شرم آور است. در رادیو، هنرپیشه ها، 
گوینده ها و تمام عوامل به غیر از عده ای خاص 
که برنامه ســاز هستند، بقیه وضعیت خوبی از 
نظر درآمــدی ندارند. بازیگر آنتن و شــبکه 
مخفــی زنان همچنین دربــاره دلیل گرایش 

خود به سمت نمایش خانگی و ایفای نقش در 
این گونه آثار گفت: مسبب گرایشم به سمت 
نمایش خانگی، جــواد نوروزبیگی تهیه کننده 
شبکه مخفی زنان بود که از من خیلی خوشش 
می آمد و از من دعوت کرد و در این کار بازی 
کردم. متاســفانه داســتان آن به گونه ای بود 
که با شلوغی ها مطابقت می کرد در حالی که 
داســتان آن مربوط به سال ۱۳۲۱ است. وی 
افزود: افشین هاشــمی و دیگر عوامل برای این 
مجموعه خیلی زحمت کشیدند و به نظر من 
آبروی ساترا از نظر خرج و هنرپیشه هایی است 
کــه در آن ایفای نقش کردند. متاســفانه ۱5 
قسمت آن بیشتر پخش نشد. بازیگر دیو و ماه 
پیشــونی همچنین درباره حضور خود در این 
کار گفت: از آنجایی که در لازانیا برای حسین 
قناعت بازی کردم، وقتی گفت در این کار نیز 
حضور داشته باشم، نتوانستم نه بگویم. بازیگر 
خالتور و گشــت ارشــاد همچنین درباره آثار 

تلویزیونی گفت: اوضاع تلویزیون اگر به منوالی 
که هست پیش برود افتضاح خواهد شد. این را 
در افطاری با هنرمندان به آقای پیمان جبلی 
رئیس سازمان صدا و سیما گفتم. وی تصریح 
کرد: ما هنرپیشه های بســیاری داریم. دلیل 
اینکه چرا از آنها استفاده ای نمی شود نمی دانم. 
کار هنرپیشــه، هنرپیشگی است و باید از آنها 

در کارهای تلویزیونی استفاده شود.
سمســارزاده با اشــاره به فعالیت ۶۲ ساله 
هنری خود در سینما، تلویزیون و تئاتر گفت: 
تلویزیون باید حرمت هنرپیشه ها را نگه دارد.

وی همچنین دربــاره حمایت های وزارت 
فرهنگ و ارشاد اســلامی از هنرمندان اظهار 
داشــت: محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ 
و ارشــاد اســلامی باید به فکر ما باشد. دیگر 
از ماها ســنی گذشــته اســت. ایــن بازیگر 
پیشکسوت ســینما، تئاتر و تلویزیون در عین 
حال خاطرنشــان کــرد: از ســال ۱۳۴۸ در 

سینما، تئاتر و تلویزیون فعالیت دارم اما تنها 
۱۰ ســال بیمه دارم و خانه سینما حق من را 
خورده است. سمسارزاده گفت: وزیر فرهنگ 

و ارشاد اسلامی باید به این وضعیت رسیدگی 
کند. لطف وزیر مقداری شــامل حال ما شده 

ولی باید بیشتر باشد.

اصغر سمسارزاده: 

دستمزدی که رادیو به من می دهد برای خرید ۵ قرص نان هم کم است

»سه کام حبس« چقدر فروخت؟
 پخش کننده فیلم ســینمایی »ســه کام حبس« با اعلام اینکه این فیلم در چهار روز اول اکرانش بیش از ۲ میلیارد 
فروخته است، از این فروش در شرایط فعلی ابراز خرسندی کرد.سعید خانی با اعلام این خبر به ایسنا گفت: با توجه به 
فروش فیلمی چون »سه کام حبس« که یک فیلم تلخ اجتماعی است، این روند نشان می دهد که مخاطب علاوه بر فیلم 
کمــدی به فیلم اجتماعی و تلخ هم احتیاج دارد و فیلم های اینچنینی هم می فروشــند. وی ادامه داد: در حالیکه فیلم 
»فسیل« به عنوان یک فیلم کمدی خوب می فروشد و مخاطب را برای تماشای دیگر فیلم ها هم ترغیب می کند، این نشان 
می دهد که ما باید تنوع ژانری را در اکران سینماها در نظر بگیریم. این پخش کننده در پاسخ به اینکه تبلیغات فیلم »سه 
کام حبس« چگونه است؟ ادامه داد: همچنان با وجود فیلترشدن برخی از شبکه های اجتماعی در فضای مجازی، باز هم 
همین فضا به اطلاع رسانی ما کمک می کند و در نهایت هم تبلیغات دهان به دهان خیلی موثر است. »سه کام حبس« 
به کارگردانی سامان سالور سال ۱۳۹۸ در سی وهشتمین جشنواره فیلم فجر رونمایی شد و در این فیلم اجتماعی پریناز 

ایزدیار، محسن تنابنده و سمیرا حسن پور بازیگران اصلی هستند.


